
 Referat styremøte 19.04 2022 | kl. 19:00 – 21:00 
 Sted: Tormod, Moltke Moes vei 10, 0851 Oslo 

 Til stede: Anne-Sofie, Trine-Lise, Jenny, Anders, Ørnulf, Kjersti og Tormod 

 Referat styremøte 
 2022/15  Konstituering 

 2022/16  Valg av komitekontakter 
 Valg av referent for 
 valgperioden 

 Jaktkomite – Trine Lise 
 Utstillingskomite – Anne Sofie 
 Kurskomite - Jenny 
 Rally-, lydighetskomite 
 Kasserer - Ørnulf 
 Referent – Kjersti 
 Leder – Tormod 
 IT-ansvarlig – Anders 

 2022/17  Årshjulet 2022  Gjennomgang 
 Planlegger innkjøp av Plandisc årshjul. 

 2022/18  Klubbmesterskapet 2022  Planlegging,  gjennomføring 
 Rally og lydighet 18. til 19. juni. 
 Representanter fra styret: Trine-Lise og 
 Kjersti 

 2022/19  Jubileum  Festplanlegger: Anne Sofie 
 Komite oppnevnes senere 

 2022/20  Tollerjaktprøver - 

 Championat 

 Sak fra Kate Iren Tangnes 
 GF 2022 - Sak 8: 
 https://retrieverklubben.no/wp-content/u 
 ploads/2022/03/Innkalling-til-GF-2022.pdf 

 Kate ønsker 
 saken belyst 
 hos oss i forkant 
 GF 

 2022/21  Viltsituasjonen  Tilsvar til jaktkom. etter 
 henvendelse/purring fra leverandør i 
 Danmark. 

 Ref. mail fra 
 20.09.2021 og 
 ut-talelse fra DK 

 2022/22  Klubbvester  Status prøvekolleksjon. 
 Leveringstid ca 6 uker, bestilt 10 stk i første 
 omgang. Ikke mottatt enda. 

 2022/23  Godtgjørelse for 

 fellestreninger 

 Utlegg til kjøring og bom, pluss 
 takketreningen. 

 2022/24  Timesats instruktører  Forslag fra kurskomiteen – timepris økes til 
 kr 400,- 

 2022/25  Eliteprøven 2022  8 – 9. oktober 

 2022/26  Eventuelt  Taushetserklæringer 
 Styremøtedatoer 2022-2023 
 Epostadresser 
 Kommunikasjon 

https://retrieverklubben.no/wp-content/uploads/2022/03/Innkalling-til-GF-2022.pdf
https://retrieverklubben.no/wp-content/uploads/2022/03/Innkalling-til-GF-2022.pdf


 Referent: Kjersti C.N. 

 Møtetype  Dag  Sted 

 Styremøte  19.4  Tormod 
 Styremøte  18.5  Klubbhytta 
 Sommerfest  9.6  Tormod 
 Styremøte  17.8  Ørnulf 
 Styremøte  27.9  Teams 
 Styremøte  25.10  Jenny/Anne Sofie 
 Julebord  2.12  Fire Årstider, Slependen 
 Styremøte  24.1  Kjersti 
 Styremøte  21.2  Teams 
 Årsmøte  13.3  Eiksmarka Vel? 

 Vedr. sak 2022/20 

 Innspill til meg 10. april 2022 fra Kate Iren Tangnes 

 Hei. 

 I går ble jeg oppmerksom på at hovedstyret går mot sjk sin anbefaling om championat på tollerjaktprøver. 

 Jeg ønsker å i formere avdelingen om at raseråd toller også står sammen med sjk og ønsker et championat 

 på plass. HS sin begrunnelse stemmer ikke! Vi har en godkjent dommer og to som er i innspurten for 

 godkjenning. Det er også tollerjaktprøve-dommere i Sverige og Danmark, og hvertfall to til som har søkt om 

 å få starte dommerutdanning. Ja, et championat skal henge høyt og det gjør dette championatet med tre 1 

 pr i elite pluss godkjent praktisk prøve. Regelverket er på plass og alt vi trenger er at det går gjennom på GF! 

 Vi som er aktive med våre tollere håper derfor at våre avdelinger kan ta en egen vurdering og 

 forhåpentligvis stemmer for championat. Bare ta kontakt om du har noen spørsmål  �😊  


